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PROTOKÓŁ NR 197.2022 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 28 grudnia 2022 r. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Agnieszka Olender              - Starosta 

2. Zofia Plewa                         - Wicestarosta 

3. Roman Nowak                   - Członek Zarządu 

4. Dariusz Orzeszko              - Członek Zarządu 

5. Zbigniew Świątek              - Członek Zarządu 

oraz  

Remigiusz Biłous                  - Skarbnik Powiatu  

Mirosław Leśny                     - Sekretarz Powiatu 

a także: 

Zbigniew Szumski                 - Starosta Świebodziński (podczas omawiania pkt 1) 

Anita Molicka         - Inspektor ds. Edukacji i Zadań Społecznych w Starostwie  

Powiatowym w  Świebodzinie (podczas omawiania pkt 1) 

Szymon Prochera                   - Dyrektor ZDP w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 3)                       

Katarzyna Hegenbarth           - Główny Specjalista w Wydziale Edukacji, Spraw Społecznych  

 i Promocji (podczas omawiania pkt 1) 

Czesław Toczyński            - Dyrektor Biura Starosty 

 

Posiedzenie otworzyła Starosta, Pani Agnieszka Olender, po czym ustalono porządek obrad. 

 

1. Rozpatrzenie propozycji zawarcia porozumienia w sprawie powierzenia przez Powiat 

Międzyrzecki zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego osób na 

rzecz Powiatu Świebodzińskiego.  

2. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 

3. Rozpatrzenie spraw z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu. 

4. Zapoznanie się z pismem dotyczącym gospodarowania składnikami majątku ruchomego.  

5. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 
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6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

7. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

Starosta Świebodziński Pan Zbigniew Szumski przedstawił propozycję współpracy 

pomiędzy naszymi powiatami przy organizacji publicznego transportu zbiorowego - 

utworzeniu linii komunikacyjnej na trasie: Świebodzin-Rzeczyca-Myszęcin-Brójce. Obecnie 

młodzież ma problem z dotarciem do swoich szkół na czas, ponieważ przejazd z domu do 

szkoły odbywa się z tzw. przesiadką. Dlatego z inicjatywą utworzenia takiej linii wyszli 

rodzice młodzieży, co rozwiązałoby problem ciągłego spóźniania się na zajęcia szkolne. Powiat 

Świebodziński postanowił skorzystać z rządowych dopłat na realizację tego zadania ze 

środków Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych. Ponieważ jedna miejscowość na 

tworzonej linii komunikacyjnej leży na terenie naszego powiatu, warunkiem koniecznym przy 

składaniu wniosku do Wojewody Lubuskiego jest podpisanie porozumienia z Powiatem 

Międzyrzeckim, w którym nasz Powiat powierzyłby realizację tego zadania Powiatowi 

Świebodzińskiemu. Pani Agnieszka Olender zapytała czy do podpisania porozumienia 

konieczna jest uchwała Rady Powiatu. Pan Czesław Toczyński poinformował, że jego zdaniem 

tak. Na potwierdzenie tego przedstawił przykład podjętych uchwał w sprawie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego przez Powiat Żagański i Wojewodę Lubuskiego. 

Podpisanie stosownego porozumienia nastąpiło dopiero po podjęciu uchwał. Pan Zbigniew 

Szumski zaproponował, aby zmodyfikować wzór porozumienia. Będzie to tylko porozumienie 

intencyjne niezobowiązujące strony do jakichkolwiek skutków finansowych. Zarząd 

zdecydował, że dalsze prace na przygotowaniem ostatecznego kształtu porozumienia będą 

trwały łącznie z opinią radcy prawnego. 

 

Ad. 2 

Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2022 r. W projekcie 

uchwały dokonano przesunięć między paragrafami w wydatkach budżetowych zgodnie  

z bieżącymi potrzebami jednostek. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 132.2022  

w sprawie zmiany w budżecie na 2022 r. 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem o wypłatę środków z kredytu udzielonego Powiatowi  

w wysokości ponad 3 mln zł. Środki te przeznaczone zostaną między innymi na pokrycie 
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deficytu budżetowego wynikającego z wydatków majątkowych. Pani Starosta zapytała o kwotę 

jaka pozostała do wykorzystania z kredytu. Skarbnik poinformował, że pierwsza transza 

opiewała na kwotę ponad 2 mln zł, więc niewykorzystane zostanie około 1 mln 400 tys. zł.  

Zarząd zapoznał się i zaakceptował rozliczenia dotacji udzielonych Stowarzyszeniu Razem 

Raźniej, CKZ Gorzów Wielkopolski, Stowarzyszeniu Wspierania Aktywności Obywatelskiej 

„CIVIS SUM” i MGLKS „Orlęta” Trzciel. 

Skarbnik przedstawił wniosek o wprowadzenie autopoprawek do projektu budżetu na 2023 r. 

Wprowadzone autopoprawki wynikają z uwag i uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Zarząd Powiatu skierował autopoprawki do Rady Powiatu. 

Ponadto Zarząd omówił wnioski zgłoszone na komisjach w trakcie omawiania projektu 

uchwały budżetowej na 2023 r. w celu zajęcia stanowiska w przypadku ich powtórzenia na 

sesji budżetowej. Ponadto wpłynął ustny wniosek Komisji Budżetu i Infrastruktury 

Gospodarczej dotyczący zmiany planowanych podwyżek wynagrodzeń dla pracowników 

Starostwa i jednostek organizacyjnych powiatu, który zostanie poddany analizie w styczniu 

2023 r.        

 

Ad. 3 

Pan Szymon Prochera przedstawił informację z otwarcia ofert na przebudowę drogi 

powiatowej – ul. Marcinkowskiego. Najtańsza oferta przewyższa kwotę, która została  

zabezpieczona w budżecie na ten cel o ponad 4 mln zł. Zarząd zdecydował o ogłoszeniu  

nowego przetargu na realizację tego zadania. 

Dyrektor ZDP powrócił do tematu budowy obwodnicy Trzciela. Projektant pomimo upływu 

terminu, nie nadesłał poprawionej dokumentacji. Obecnie nie ma z nim kontaktu. W kwestii 

wystąpienia przez firmę INFRAKOM z roszczeniami odszkodowawczymi, oczekujemy na 

przedstawienie stanowiska w tej sprawie przez inwestora zastępczego, co nastąpi do dnia 13 

stycznia 2023 r.  

 

Ad. 4 

 Zarząd zapoznał się z pismem Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego dotyczącym 

gospodarowania składnikami majątku ruchomego. Zgodnie z pismem dokonano likwidacji 

zużytych składników majątku ruchomego na kwotę 18.377,00 zł.  
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Pani Starosta odnosząc się do omawianego na poprzednim posiedzeniu pisma dotyczącego 

likwidacji składników majątkowych Starostwa poinformowała, że jest po rozmowie  

z informatykiem, który wyjaśnił, że dotyczy to głównie sprzętu komputerowego i mebli, które 

przez kilka ostatnich lat nie były przekazywane do likwidacji.  

 

Ad.5  

Skarbnik zawnioskował o zaprotokołowanie, na jaki cel mają zostać przeznaczone 

niewydatkowane jeszcze środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Z pierwszej 

puli środków w wysokości 3.256.891,00 zł pozostała jeszcze do wykorzystania kwota 

226.867,67 zł, która zostanie przeznaczona na remont dachu w Domu Pomocy Społecznej  

w Skwierzynie. Druga pula w wysokości 3 mln zł w całości była przeznaczona na budowę 

Domu Dziecka Nr 3. Ponieważ pozostała jeszcze kwota 79.638,98 zł Zarząd zdecydował na jej 

przeznaczenie na uzupełnienie ogrodzenia Domu Dziecka od strony torów. 

      

Ad.6 

Zarząd przyjął protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 196.2022 z dnia  

20 grudnia 2022 r. 

 

Ad.7  

Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. Agnieszka Olender 

2. Zofia Plewa 

3. Roman Nowak 

4. Dariusz Orzeszko 

5. Zbigniew Świątek 

 
 

Protokołowała: Wioletta Lachowicz  


